
• S SEJE PREDSEDSTVA OBČINSKE
KONFERENCE SZDL

SKRB ZA DOM
ŠPANSKI BORCI

Predsedstvo naše občinske konference SZDL je na seji 23. decembra
obravnavalo med drugaim tudi vprašanje, kdo naj v prihodnje upravlja
•n financira vzdrževanje kulturnega doma Španski borci.

Posebna dclovna skupinu pri OK SZDL je predsedstvo seznanila i
več predlogi glede urejanja položaja tega doma. Kot najbolj primer-
nega jc predsedstvo podprlo predlog. ki predvideva. da s kulturnim
domotn Španski horci, vse dokler ta dolžnost ne bo prenesena na
ustrezno delovno organizacijo. upravlja občinska skupnost za razvoj
družbenega standarda. To nalogo je namreč skupnost. ki je bila tudi in-
vestitorka tegu doma.opravljala zaiasnože sedaj. Obenem pa jc pred-
sedstvo potrdilo tudi predlog. da skupnost za razvoj družhenega stan-
darda od letos dalje tiameni del svojega denarja (toda največ tretjino) :

tudi za pokrivanjc minimalne amortizacije in zu delno vzdrževanje ob-
jcktov, ki jih jc zgradila (dvorana in kopulišče Kodeljevo, drsališče v
Zalogu in dom Španski borci).

Od otvoritve doma julija lani do zdaj je bilo v domu Spanski borci
vec kot 80 raznih prireditev. Pričakovali pa je. da bo dom pplno zaživel
šele letos, ko naj bi se vanj z rednimi predstavami vključiloVjubljansko
lutkovno gledališče. •

Predsedslvo je ludi obravnavaio pobudo hišnega sveta bloka C 1 ob
Kvedrovi cesti gledc spremembe občinske meje in nicnilo. naj v zvezi s
tem skličejo skupni sestanek krajevni konferenci SZDL v KS Toma-
čevo — Jaršf in Dušan Kveder-Tomaž ter bežigrajska in naša občinska
konfcrenca SZDL. Prebivalci omenjenega in še dveh sosednjih blokov
namreč predlagajo. naj ê del KS Tomačevo — Jarše, ki pravzaprav
>odi v naselje Novc Jarše. oblikuje kot nova krajevna skupnost in prik-
Ijuči k naši občini. Tako bi krajani tega območja imeli možnost vplivati
na urejanje skupnih zadev v Novih Jaršah, kar jim sedaj ni omogoOeno.
saj pripadajo bcžigrajski ohčint. D. J.


